

## Kilian Harrer: List of Publications

### Peer-reviewed

- “Mass Pilgrimage and the Usable Empire in a Napoleonic Borderland,” *The Historical Journal* (2023), First View, <https://doi.org/10.1017/S0018246X23000080> (open access).
- “Enlightenment and Linseed Oil: Conflicts over Fasting Rigour in Eighteenth-Century Poland-Lithuania,” article forthcoming in *Food & History* 21, no. 2 (2023).
- “Kontingenz und Konvergenz: Heinrich von Valois als Kandidat für den polnisch-litauischen Thron,” in *Beiträge zur Geschichte und Kultur Westeuropas: Band 2*, edited by Mark Hengerer & Daniel Mollenhauer (Hildesheim: Georg Olms Verlag, 2022), pp. 5–32.
- “The Keys of Heaven in the Hands of Women: History, Hierarchy, and Gender in Early Modern Catholicism,” *Catholic Historical Review* 106, no. 1 (2020): 50–76.
- “La suppression de cinq paroisses à Tours (1777–1782): Un exemple de rationalité administrative au siècle des Lumières,” *Dix-Huitième Siècle* 46 (2014): 673–93.

### Peer-reviewed, in progress

- “Troubled Feast, Contested Fast: The Uniate Dilemma and the Rural Economy in Eighteenth-Century Poland-Lithuania,” article accepted for publication by *Jahrbücher für Geschichte Osteuropas*.
- “Le prestige et le désordre: La police face à l’exposition de la sainte Robe à Trèves en 1810,” peer-reviewed and accepted pending minor modifications, contribution to a conference volume on the history of the police in the Napoleonic world, to be published by *Presses Universitaires du Septentrion*.

### Book reviews

- Review (in English) of Élise Boillet & Gaël Rideau (eds.), *La visibilité du religieux dans l’espace urbain de l’Europe moderne* (Rennes: Presses universitaires de Rennes, 2021), *Francia-Recensio online* 2022/3, <https://doi.org/10.11588/frrec.2022.3.90531>.
- Review (in English) of Michèle Bretz, *De Port-Royal au jansénisme à travers les Relations de captivité* (Paris: Classiques Garnier, 2021), *Francia-Recensio online* 2022/2, <https://doi.org/10.11588/frrec.2022.2.89098>.
- Review (in English) of Christopher Spehr, Siegrid Westphal, & Kathrin Paasch (eds.), *Reformatio et memoria: Protestantische Erinnerungsräume und Erinnerungsstrategien in der Frühen Neuzeit* (Göttingen: Vandenhoeck & Ruprecht, 2021), *Francia-Recensio online* 2021/2, <https://doi.org/10.11588/frrec.2021.2.81690>.
- Review (in French) of Philipp Zwysig, *Täler voller Wunder: Eine katholische Verflechtungsgeschichte der Drei Bünde und des Veltlins (17. und 18. Jahrhundert)* (Affalterbach: Didymos-Verlag, 2018), *Traverse: Zeitschrift für Geschichte/Revue d’histoire*, no. 1 (2020): 184–86.

## Other

- “Erlaubte und unerlaubte Wallfahrt. Neue Erkenntnisse zum Andrang bei der Trierer Heilig-Rock-  
Zeigung von 1810,” forthcoming in *Archiv für mittelrheinische Kirchengeschichte* 75 (2023).
- “Wallfahrt als Grenzerfahrung? Zur Sakralmobilität zwischen Ostfrankreich und dem  
schweizerischen Raum im 18. Jahrhundert,” forthcoming in a conference volume on Franco-  
Swiss relationships in the eighteenth century, to be published by Slatkine (Geneva).
- “Hoffen, beten, fasten: Bemerkungen zu bischöflichen Hirtenbriefen aus dem 18. Jahrhundert,”  
*Hoffnung handeln: Ein Frühneuzeitblog*, December 14, 2021,  
<https://hoffnungfnz.hypotheses.org/203#more-203>.
- “Zwei Madonnen – eine zu viel? Was die Geschichte der Malberger Marienstatue mit alten  
Grenzstreitigkeiten zu tun hat,” *Malberger Schloßbote* 16 (2021): 28–31.
- “The French Revolution and the Contingencies of Citizenship: On Katie Jarvis’s *Politics in the  
Marketplace*,” *George L. Mosse Program Blog*, April 16, 2019,  
<https://mosseprogram.wisc.edu/2019/04/16/harrer02/>.
- “George L. Mosse Reads Michel Foucault,” *George L. Mosse Program Blog*, September 17, 2018,  
<https://mosseprogram.wisc.edu/2018/09/17/harrer01/>.